
Obecné zastupiteľstvo Malé Zlievce 

 

Zápisnica 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Malých Zlievciach, konaného 

dňa 5. 9. 2016 o 18:00 hod 

. 

Prítomní poslanci:       podľa prezenčnej listiny 

Program : 

 1, Otvorenie zasadnutia 

 2, Určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice 

 3, Plnenie predchádzajúcich uznesení 

 4, Informácia o stave záväzkov  31.8.2016   

 5, Otázky poslancov a občanov 

 6, Záver 

 

Bod 1. 
Rokovanie zastupiteľstva viedol starosta, podľa programu, ktorý schválili všetci 

prítomní poslanci  

 

Bod 2.  

Boli určení overovatelia a zapisovateľ zápisnice 

 

Bod 3. 

Bolo skontrolované nasledovné uznesenie: 

Po skončení letného obdobia sme mali prehodnotiť ekonomické výsledky 

v prevádzke Klubbar. Po krátkej správe k tomuto bodu, nasledovala diskusia 

a navrhli sa niektoré potrebné opatrenia, hlavne z dôvodu podstatného zníženia 

tržieb v poslednom období. Navrhli sa tri riešenia: zatvorenie prevádzky, 

prenájom inému podnikateľskému subjektu a pokračovanie pod príspevkovou 

organizáciou Prevádzka obecných služieb. Pán poslanec Peter Šuľan trval na 

doterajšom modely fungovania. O ostatných možnostiach sa hovorilo len 

okrajovo. Napokon bol dohodnutý spôsob prevádzkovania za nasledovných 

podmienok. Od 1.11.2016 bude na obsluhu zamestnaná jedna osoba na plný 

pracovný úväzok, ale  väčšina poslancov chcela radšej zamestnať dve osoby na 

čiastočné úväzky. Tento problém dokážeme uzavrieť v termíne, po konzultácii 

s osobami, ktoré príjmu dohodnuté podmienky. Zároveň sa prispôsobia tejto 

zmene aj otváracie hodiny. V nedeľu bude prevádzka zatvorená.  

 

    



Bod 4. 

Stav záväzkov k 31.8.2016 sa nám podarilo oproti predchádzajúcemu obdobiu 

výrazne zlepšiť. Všetky záväzky v lehote splatnosti sú vyrovnané. Môžu však 

vzniknúť aj ďalšie nedoplatky, nakoľko neustále sa objavujú nezaplatené 

poistky a v mesiaci október prebehne kontrola zdravotnej poisťovne Dôvera, ale 

celkový stav v oblasti úhrad môžeme hodnotiť pozitívne.   

 

Bod 5. 

Starosta prítomných informoval, že okresná prokuratúra vo Veľkom Krtíši 

zisťovala stav všeobecne záväzného nariadenia o nakladaní s odpadmi. Keďže 

ho nemáme, zrejme ho budeme musieť vypracovať a následne schváliť.   

 

 

Otázky poslancov : 

 

Pán Peter Šuľan upozornil na poškodené časti detského ihriska, ktoré je 

potrebné opraviť a bol znepokojený s neporiadkom v celom areáli. 

Odpoveď starostu: 

Pred oslavami sme drevené časti natierali a poškodené časti čím skôr opravíme. 

O čistotu v areáli sa budeme starať a zároveň nezodpovedných jednotlivcov 

upozorníme na jej dodržiavanie.  

 

Pán Ing. Igor Gazdík sa pýtal:  

- Či už prišlo rozhodnutie z Colnej správy a v akom stave je 

kontrola Inšpekcie práce Banská Bystrica. 

Odpoveď starostu : 

Colná správa nám zatiaľ nezaslala žiadne rozhodnutie. Na Inšpektoráte práce 

Banská Bystrica bol dňa 3.8.2016 prerokovaný protokol. Boli nám vytknuté 

niektoré nedostatky formálneho významu, ktoré musíme v budúcich pracovných 

zmluvách uvádzať. Bola prepočítaná a aj doplatená časť miezd za rok 2015 pre 

pána Jána Gála. Zrejme nám bude aj udelená pokuta. O jej výške rozhodne 

pokutová komisia uvedeného úradu.   

- Chcel vedieť ceny, ktoré máme dohodnuté v zmluve s eustream, 

a.s., ktoré nie sú zverejnené na internete a mal aj výhrady 

k jednostranne podpísanej zmluve a k možnosti výpovede 

z dôvodu nízkej ceny. 

Odpoveď starostu: 

Táto zmluva je štandardná a len zdanlivo výhodná pre objednávateľa. 

Jednotkové ceny sú: 0,024 EUR za kosenie, hrabanie a likvidáciu odpadu  

                                 0,016 EUR za kosenie 

     8,00  EUR jarný rez ovocných stromov 

                              709,00  EUR hrabanie lístia   

O celkovej cene za uvedené práce bola už na zastupiteľstvách viackrát podaná 

informácia pri verejnej súťaži a aj pred podpisom zmluvy o dielo. Ceny sú 

nízke, ale tak boli vygenerované v obchodnej súťaži. Pri prvej kosbe sme 

dokázali pokryť všetky náklady.  

 



- Požadoval podávať informácie o pokutách, ktoré budú udelené 

obci.  

Odpoveď starostu: 

Táto požiadavka je úplne samozrejmá, vrátane vyvodenia osobnej 

zodpovednosti. Určite nepôjdeme cestou predchádzajúceho vedenia, keď 

o udelených pokutách neboli žiadne informácie. 

           -    Chcel vedieť, či sa podpisujú mzdy a prevzatie výplatných pások. 

Odpoveď starostu: 

Tieto veci musíme plniť v zmysle zákonníka práce.   

           -     Prečo nehrá futbalový oddiel súťažne a čo je s peniazmi, ktoré 

boli odsúhlasené. 

Odpoveď starostu: 

Futbaloví funkcionári okresu na čele s Gabrielom Bacsom porušili všetky 

morálne princípy. Ukázali však svoju moc a naše mužstvo nepripustili do 

súťaže. Napriek rôznym sťažnostiam a odvolaniam sme zatiaľ neuspeli. 

V slovenskom futbale nevládne spravodlivosť, ale zato sa tu darí nečestnostiam. 

Potrebovali nás potrestať, nakoľko starosta často kritizoval korupciu vo futbale 

a to sa neodpúšťa. V celom procese budeme ďalej pokračovať. Mohli sme jeden 

rok odohrať v okrese Lučenec, ale po tlaku Bacsu a predsedu SSFZ Parša, nám 

to nebolo umožnené. Hrali sme a aj plánujeme hrať prípravné zápasy. Toto nám 

už menovaní nemôžu našťastie zakázať. Finančné prostriedky, ktoré boli 

schválené, sme čerpali len podľa potreby.  

              -    Chcel vedieť rozpočet  na výstavbu zvonice, navrhol ju postaviť 

na inom mieste a zaujímal sa  ako sa bude používať. 

Odpoveď starostu: 

Celková suma je plánovaná na 6000,00 EUR. Podľa položiek 2000,00 EUR 

nákup zvona, 2000,00 EUR stavebný materiál a 2000,00 EUR stavebné práce. 

Miesto, kde bude stáť je blízko kaplnky Božieho milosrdenstva a iné vhodné 

nemáme. Používať sa bude podľa potreby. V prípade sťažností občanov, keby 

ich to rušilo, sa bude využívať v minimálnej miere.   

 

 

Otázky občanov: 

Pán Ján Gál hovoril, že požadoval všetky dokumenty, ktoré mal  dostať 

na základe pracovnoprávnych vzťahov, ako to aj uviedol v podaní na 

Inšpektorát práce.  

 

Odpoveď starostu: 

Všetky nariadené zistené nedostatky Inšpektorátom práce sme v termíne 

splnili. Ďalšie požiadavky zo strany pána Gála sú neadekvátne  a majú za 

cieľ nás zbytočne zaťažovať.   

  

 

Rokovanie zastupiteľstva bolo ukončené o 20:05. 

 

 

                                               



 

Uznesenia 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Malých Zlievciach,   

konaného dňa 5.9.2016 o 18:00 hodine. 

 

K bodu 2.                                                                                                 26/2016 

Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie overovateľov zápisnice a to pána Ing. 

Igora Gazdíka a pani Eriku Vankovú , ako aj zapisovateľa zápisnice pána 

Róberta Gazdíka.  

Za hlasovali 5 poslanci 

 

K bodu 5.                 

Na návrh pána poslanca Ing. Igora Gazdíka hlasovalo obecné zastupiteľstvo 

o jeho návrhu na uznesenie v tomto znení: Dovtedy kým nebude predložený 

návrh projektu, vrátane rozpočtu, bude realizácia výstavby zvonice pozastavená. 

Za návrh hlasovali: Ing. Igor Gazdík, Erika Vanková  

Zdržali sa hlasovania: Otto Borik, Jozef Krnáč a Peter Šuľan  

Uznesenie nebolo schválené. 

 
 

Overovatelia: 

 

Ing. Igor Gazdík                                   .............................................                                        

Erika Vanková                                      .............................................                                    

                                                                                                           

                                                                                                          

 

 

 

                                                                                                         Jozef Filkus 

                                                                                                        starosta obce 

       

 


